

By-Town Chapter – December 2023 newsletter...



Le texte français se trouve ci-dessous...

Please do not REPLY to this email. Contact us [here](#).



By-Town Heritage Club

As the holiday season approaches, I have found myself reflecting on the moments we've shared throughout the year. Though it still isn't like BC (before COVID) it has started to feel more 'normal'. We have all our fingers and all our toes crossed that this trend continues through 2024.

As December begins, in the spirit of togetherness and festive cheer, the executive extends our warmest wishes to each and every one of you, no matter what holiday traditions you may be celebrating... Merry Christmas, Happy Hanukkah, Happy Kwanza (with apologies for missing Diwali last month) or Happy any other celebration you may find [here!](#) May this holiday season be filled with joy, laughter, and the company of loved ones. Whether you're celebrating with family, friends, or embracing the tranquility of the season solo, we hope it's a time of warmth and contentment.

For those of you embarking on journeys, whether to be with loved ones or to escape the winter chill, we wish you safe and smooth travels. As you explore new horizons or reunite with familiar faces, we hope the spirit of the holidays goes with you and that travel gremlins leave you alone. We also want to emphasize the importance of health and safety during the season. Take time to rest, indulge in the things that bring you joy, and prioritize your well-being...

Looking ahead to the New Year, may it be a time of renewed hope, good health, and exciting adventures. And may we find ourselves creating new By-Town Chapter memories and strengthening the bonds that make our club very special.

Thank you for being an integral part of the By-Town Heritage Club. Your commitment to paying dues (if you haven't done so already, please do so now!), attending events and always sharing your positivity with us enriches our community, and we eagerly predict many more fun moments will be shared in the coming year.

Wishing you a festive holiday season, safe travels, and a Happy New Year filled with blessings and positivity.

Your By-Town Heritage Club Executive Team

Helping Santa is the best!



We're gathering again to help Santa on December 14. December 14 is blitz day, and we will be in the main building (just like pre-COVID times!). Canada Post will serve lunch that day, and we need to confirm numbers with them. Full details and confirmations will be sent to you when you [register](#). Join us... Santa will thank you!

We will also help Santa with the after-Christmas mail task. Details on that will be sent separately or in the next newsletter.

We rocked the sugar bush!

We had a terrific turnout for the holiday event at the sugar bush in Rigaud. Our bus of 41 members shuffled off to the Sucrerie de la Montagne to enjoy a few libations, a good meal and great entertainment. We trust those who attended enjoyed the evening. As always, if you have ideas for other activities, please [share](#) them.

Here are a few pictures from the evening...



By-Town Chapter – December 2023 newsletter...





January blahs? No problem!

There will be no January lunch but, instead, we will gather at [Absolute Comedy](#) on Thursday, January 18 for dinner and a comedy show. The middle of January is often noted as being the saddest time of the year (days are short, holiday festivities are over, it's a long time until the next festive occasion, etc.), so we can't think of a better time for a few laughs. We had a great time at this event last year and hope to have more people join us this year. Dinner will start at 6:00 p.m. and the show starts at 8:30 p.m. The subsidized cost for members is \$40 per person. We have reserved 25 tickets for this event. If you'd like to enjoy a fun evening with the club, please send an [email](#) to register. When you have paid your ticket(s) your spot(s) will be reserved. Let's start the New Year with some laughs! Payment information is at the end of the newsletter. Please note, the club is on the second floor, and the building does NOT have an elevator. Accessing the event requires climbing a flight of stairs.

Last chance to win by paying your dues...

A reminder that everyone's membership in the Heritage Club runs from January 1 to December 31 of each year. So... now is the time to pay your dues! Time is also running out if you want to be part of our dues renewal contest... Everyone who has paid their 2024 dues by December 15 will be entered into our draw to win one of three prizes of \$100! Dues payment information is [here](#) and at the end of the newsletter.

Pension news...

Here's some good news with regard to your [defined benefit pension increase](#) for 2024... An increase of 4.7 per cent is welcome news!

Mark your calendars...

Thursday, February 1 – monthly lunch at [Mandarin](#) Restaurant (Hunt Club Road location), thanks to member Raj Mediratta for organizing this lunch! Details in the next newsletter.

Annual bowling day – February 2024 – details are being confirmed, registration is not yet open for this event. Details coming soon.

Thursday, March 7 – monthly lunch, location TBC

Thursday, April 4 – monthly lunch, location TBC

Thursday, May 2 – monthly lunch, location TBC

Thursday, June 6 – monthly lunch, location TBC

Wednesday, June 12 – [Upper Canada Playhouse](#) for a performance of [Perfect Wedding](#). Day will include a matinee performance, a brewery tour and dinner. Details are being confirmed, registration is not yet open for this event...

That's it for this newsletter - we close with a final wish for a wonderful, safe, warm, and joyful holiday season. Merry Christmas!



Alors que la saison des Fêtes approche, je songe aux moments que nous avons partagés durant l'année. Même si ce n'est pas encore comme c'était AC (avant-Covid), on sent que les choses sont presque 'normales'. Croisons-nous les doigts et les orteils que cette tendance continue en 2024.

Avec l'arrivée du mois de décembre, et dans l'esprit d'harmonie et de réjouissance, l'exécutif offre ses souhaits les plus chaleureux à tous et chacun, quelle que soit la tradition que vous célébrez... Joyeux Noël, Joyeux Hanoukka, Joyeux Kwanzaa, (avec nos excuses d'avoir oublié le Diwali en novembre) ou tout autre célébration que vous retrouverez [ici](#)! Que cette

saison des Fêtes soit remplie de joie, de rires, et de la compagnie de vos êtres chers. Que vous célébriez avec votre famille, vos amis ou que vous soyez seuls en toute tranquillité, nous vous souhaitons des moments de réconfort et de contentement.

À nos membres qui partent en voyage, soit pour visiter des amis ou pour vous évader du froid hivernal, nous vous souhaitons de voyager en toute sécurité et avec plaisir. Au long de vos exploits ou retrouvailles, nous espérons que l'esprit des Fêtes vous accompagne et que votre séjour soit sans pépins. Nous voulons aussi noter l'importance de la bonne santé et de la sécurité durant l'hiver. Prenez le temps de vous reposer, de jouir de ce qui vous fait plaisir et de bien vous soigner...

Que le nouvel an vous apporte un renouveau d'espoir, une bonne santé et des aventures excitantes. Que d'excellents nouveaux souvenirs viennent s'ajouter à notre club Héritage By-Town et que se renforcent les liens chers qui rendent notre club si spécial. Merci d'avoir été une partie intégrale du club Héritage By-Town. Votre engagement à payer votre adhésion (si vous n'avez pas encore payé, faites-le maintenant!), participer aux événements et toujours partager votre positivité enrichit notre communauté; nous sommes certains que plusieurs bons moments s'ajouteront à nos souvenirs durant l'année qui vient.

Nous vous souhaitons une saison des Fêtes des plus joyeuses, des voyages sécurés et un nouvel an très agréable.

Votre exécutif du club Héritage By-Town

Aider le père Noël c'est super!



Le jeudi 14 décembre, journée blitz, nous serons à nouveau rassemblés pour aider le père Noël dans la salle de conférence (comme avant la pandémie !!). Postes Canada servira le dîner cette journée-là, et nous devons confirmer auprès d'eux le nombre de repas à commander. De plus amples renseignements et confirmations vous seront fournis lors de votre [inscription](#). Joignez-vous... le père Noël vous remerciera!

Nous aiderons le père Noël après la ruée de Noël; nous vous en aviserons dans le prochain bulletin ou par message séparément.

Nous avons ébranlé la sucrerie!

Pas moins que 41 de nos membres se sont rendus par autobus à l'érablière la Sucrerie de la montagne à Rigaud. Nous avons savouré de bien bonnes boissons et un excellent repas et avons dansé au rythme d'un musicien très divertissant. Sûrement que les participants se sont bien amusés. Comme toujours, si vous avez des suggestions de sorties, veuillez nous en faire part. Voici quelques photos de cette soirée.



By-Town Chapter – December 2023 newsletter...





Les bleus de janvier? Y'a rien là!

Il n'y aura pas de dîner en janvier; par contre nous organisons un souper et spectacle d'humour au [Absolute Comedy](#) le 18 janvier. On dit que la mi-janvier est le temps de l'année le plus triste (les journées sont courtes, les festivités sont terminées et les prochaines fêtes n'arrivent que dans quelques mois, etc...); donc, pourquoi pas se laisser aller au rire. Nous avons eu un réel plaisir lors de cette soirée l'an passé et espérons vous voir en plus grand nombre en janvier. Le repas sera servi à 18 heures et le spectacle débutera à 20 h 30. Le coût subventionné pour les membres est de 40 \$ par personne. Nous avons réservé 25 billets pour cet événement. Inscrivez-vous par [courriel](#) si vous voulez jouir d'une soirée amusante avec le club. Vos places seront confirmées quand vous aurez payé vos billets. Déclenchons la nouvelle année en riant! Le mode de paiement est indiqué à la fin de ce bulletin. Il est à noter que le spectacle est présenté au premier étage (en haut du rez-de-chaussée) et qu'il n'y a PAS d'ascenseur; nous devons y accéder par escalier.

C'est la dernière chance de gagner en payant l'adhésion...

Un rappel que l'adhésion au club Héritage débute le 1er janvier et se termine le 31 décembre de chaque année. Alors, le temps de payer sa cotisation s'écoule vite! Chaque membre qui paie sa cotisation avant le 15 décembre aura la chance de gagner un de trois prix de 100 \$! Le mode de paiement est indiqué [ici](#) et à la fin de ce bulletin.

Au sujet de notre pension...

De bonnes nouvelles sur l'augmentation de la pension à [prestations déterminées en 2024...](#) nous verrons une augmentation de 4,7 %; ça se prend bien.

Des dates à noter...

Le jeudi, 1er février - dîner mensuel au restaurant [Mandarin](#) (celui du chemin Hunt Club). Merci au membre Raj Mediratta d'organiser cette sortie! De plus amples détails dans le prochain bulletin.

La sortie annuelle aux quilles en février 2024 - les détails et l'inscription seront affichés bientôt.

Le jeudi, 7 mars - dîner mensuel au restaurant XX (à confirmer)
Le jeudi, 4 avril - dîner mensuel au restaurant XX (à confirmer)
Le jeudi, 2 mai - dîner mensuel au restaurant XX (à confirmer)
Le jeudi, 6 juin - dîner mensuel au restaurant XX (à confirmer)

Le mercredi, 12 juin - au [Upper Canada Playhouse](#) pour une représentation de la pièce [Perfect Wedding](#). Cette sortie inclut un dîner avant le spectacle et la tournée d'une brasserie en chemin de retour. Nous sommes en train de confirmer les détails et les inscriptions...

Et voilà, c'est tout pour ce bulletin - nous terminons en vous souhaitant de merveilleuses Fêtes chaleureuses, pleines de joie, et en toute sécurité. Joyeux Noël! Votre équipe de l'exécutif du club Héritage By-Town

PAYMENT INFORMATION FOR ALL EVENTS AND DUES

NOTE: Dues are \$20.00 per year to renew.

If your membership has lapsed, the cost is \$35 to reactivate your membership.

PREFERRED PAYMENT METHOD – E-transfers

- Please send an email to treasurer@bytownchapter.com with the following details:
- The response to the security question linked to your e-transfer
- The reason for the e-transfer (annual membership fee, specific activity)
- The amount of your e-transfer
- Your name and membership number

For tips on sending the email money transfer, see our [website](#).

ALTERNATE PAYMENT METHOD – By Cheque:

- PLEASE NOTE WE DO NOT ACCEPT POST-DATED CHEQUES FOR ANY PAYMENT
- Please send an email to treasurer@bytownchapter.com noting you would like to attend the event, or are paying your dues, and will be paying by cheque
- Make cheque out to 'BY-TOWN HERITAGE CLUB' and mail to:

CHRISTIANE TAILLEUR
74 RUE MARLENE-GOYET
GATINEAU QC J8P 6Z5

INFORMATIONS DE PAIEMENT POUR TOUS LES ÉVÉNEMENTS ET COTISATIONS

Note : Le coût de la cotisation est de 20 \$ par année.

Si votre adhésion au club est échu, le frais de renouvellement est de 35 \$.

MÉTHODE DE PAIEMENT PRÉFÉRÉE – Virement électronique (« e-Transfer »)

- Envoyez un courriel avec les détails suivants à treasurer@bytownchapter.com :
- la réponse à la question de sécurité liée au virement électronique
- la raison de la transaction (cotisation annuelle, activité spécifique)
- le montant de votre virement électronique
- votre nom et numéro de membre

Pour obtenir des conseils sur le transfert électronique d'argent, consultez notre site web.

MÉTHODE ALTERNATIVE DE PAIEMENT – Par chèque :

- VEUILLEZ NOTER QUE NOUS N'ACCEPTONS PAS LES CHÈQUES POSTDATÉS POUR TOUT PAIEMENT
- Envoyez un courriel à treasurer@bytownchapter.com en indiquant que vous nous faites parvenir un chèque par la poste pour payer votre cotisation ou votre activité
- Faites votre chèque libellé à 'BY-TOWN HERITAGE CLUB' et le faire parvenir à :

CHRISTIANE TAILLEUR
74 RUE MARLENE-GOYET
GATINEAU QC J8P 6Z5



Copyright © 2020 By-Town Heritage Club All rights reserved.

Our mailing address is:
HERITAGE CLUB (By-Town Chapter)
74 RUE MARLENE-GOYET
GATINEAU QC J8P 6Z5

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).